2024 the 4th **International Symposium on AI**





Chengdu, China April 25-27, 2024

ISAI 2024, 2024 the 4th International Symposium on AI. It's event on research related to learning and reasoning in the presence of AI. ISAI 2024 will be held in Chengdu, China, on April 25-27, 2024.

ISAI 2024 keeps working on itself as an event whose aim is to provide this chance and platform for the researchers from academia, industry, and government institutions to exchange and present the novel research on artificial intelligence.

We sincerely invite you to participate in ISAI 2024 in Chengdu!

*ISAI 2024 provides online session for whom can't attend the conference in person.

Important Date

Submission deadline ----- March 15, 2024

Paper Decision Notification ----- April 1, 2024

CALL FOR PAPER

Topics of interest include, but are not limited to:

- AI and Creativity
- Deep Learning
- Evolutionary Computing
- Fuzzy Systems
- Hybrid Intelligent Systems
- · Industrial Applications of AI
- Intelligence and Cybersecurity
- Intelligent User Interfaces
- · Knowledge Representation and Reasoning
- Knowledge-Based Systems
- Ambient Intelligence
- · Machine Learning
- Model-Based Reasoning
- Natural Language Processing
- Neural Networks
- Ontologies

For details about topics, please via http://www.isai.org/cfp.html

Publication

Submitted papers will be peer reviewed by conference committees, and accepted papers will be included in conference proceedings, submitted for indexing by EI Compendex & Scopus.

Submission

Papers submitted to the conference should be in English and within 4-12 pages.

- Accepted Full Paper will be invited to give the presentation at the conference and it'll be published in the conference proceedings.
- Accepted Abstract will be invited to give the oral presentation at the conference, but the presentation WILL NOT be published.
- → Submission System: https://www.zmeeting.org/submission/isai2024
- *Paper Template: http://www.isai.org/instruct8.5x11x2.doc

More detail about submission, please via http://www.isai.org/sub.html

Conference Schedule

Day 1, 25 April, 2024

10:00 - 15:00

Registration & Academic Visiting

Day 2, 26 April, 2024

09:00 - 18:50

Opening Remarks & Keynote Speech & Author Onsite Presentation (Oral/Poster)

Day 3, 27 April, 2024

09:00 - 15:15

Author Presentation

Contact

Ms. Eileen Wu (Conference Secretary)

E-mail: isai_conf@163.com

Tel: 132-9000-0002

Work Hour: 10:00 - 17:00 (Monday to Friday)

Sponsored By

Co-organized By









2024年第四届 人工智能国际研讨会





四川·成都

2024年4月25-27日

www.isai.org

2024年第四届人工智能国际研讨会(ISAI2024) 定于2024年4月25-27日在中国成都举办,ISAI2024会议主要围绕"人工智能"等研究领域展开讨论。并在大数据,云计算的基础上,分享人工智能在各个行业实现其价值的应用及在实践中获取的心得,开拓新的应用领域。ISAI 2024公开征稿,欢迎广大科研人员和学生踊跃投稿!

*本次会议将采取线上和线下相结合的方式,为不能前往成都现场参会的作者提供线上报告(线上报告不影响出版)。

重要日期

截稿日期 ------ 2024年3月15日

通知日期 ------ 2024年4月1日

征稿主题

会议征稿主题包括但不限于:

- 人工智能和创造性
- ・深度学习
- ・进化计算
- 模糊系统
- ・混合智能系统
- 人工智能的工业应用
- ・智能和网络安全
- 智能用户界面知识表示与推理
- ・以知识为基础的系统
- 环境智能
- 机器学习
- ・基于模型的推理
- ・自然语言处理
- 神经网络

更多征稿主题,请参照: http://www.isai.org/cfp.html

会议出版

本次会议所有文章将由程序委员会严格审核,所有录用论文将收录至会议论文集,并提交进入 在线数据库, 及被EI核心和SCOPUS检索。文章作者将被邀请到成都参会展示研究报告。

投稿方式

会议只接受英文论文, 我们将根据您的文章主题, 提交相关领域的专家审稿。

全文投稿: 投稿文章页数需在4-12页内,录用文章作者需在会议上做口头或海报报告,文章将发表至论文集。

摘要投稿: 请直接投递摘要,摘要投稿仅做报告,不会被发表出版。

投稿链接: https://www.zmeeting.org/submission/isai2024

文章模板: http://www.isai.org/instruct8.5x11x2.doc

详细信息请见----http://www.isai.org/sub.html

会议日程

2024年4月25日 签到&学术参观

2024年4月26日 开幕式+专家主题演讲(上午)+作者现场报告(下午)

2024年4月27日 作者报告

联系方式

会议秘书: 吴老师

联系手机号码: +86-132-9000-0002 工作时间: 周一至周五 | 10:00 - 17:00

主办单位

协办单位







